
行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Tangshan Banquet and Food Culture Museum
唐山宴饮食文化博物馆

Tangshan Banquet and Food Culture Museum
唐山宴饮食文化博物馆

Great Wall
万里长城

Great Wall
万里长城

Luanzhou Ancient City
滦州古城

Luanzhou Ancient City
滦州古城

China
中国

8D7N

Penang a Beijing Tour Code: PCB-1

漫步渤海湾
北京 / 环球影城 / 唐山 / 秦皇岛

BOHAI BAY IN STYLE
BEIJING / UNIVERSAL STUDIOS / TANGSHAN / QINHUANGDAO

Beijing Universal Studios
北京环球影城

Beijing Universal Studios
北京环球影城

NO SHOPPING STOP

全 程 无 购 物 站

5

5星级酒店：北京潮白河喜来登酒店或同级
 5 STAR HOTEL: 

BEIJING CHAOBAIHE SHERATON HOTEL
OR EQUIVALENT



免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

第二天 北京 (早/午/晚)

第三天 北京 (早/午/晚)

 天安门广场
 人民英雄纪念碑
 人民大会堂/国家博物馆（外观）

 故宫
 王府井大街
 天坛公园

 居庸关长城
 颐和园
 什刹海风景区

第七天 北京 a 中转城市 a 
香港 (早/机上用餐)

第六天 北京环球度假区 (早)

 北京环球度假区
[ 哈利·波特的魔法世界；变形金刚基地；功夫熊猫盖世之地；
好莱坞；未来水世界；小黄人乐园；侏罗纪世界努布拉岛；
北京环球城市大道]

 于香港住一晚，享受自由时间

 入住酒店

第八天 香港 a 槟城 (机上用餐)

Tiananmen Square
天安门广场

Tiananmen Square
天安门广场

Temple of Heaven
天坛

Temple of Heaven
天坛

Wangfujing Street
王府井大街

Wangfujing Street
王府井大街

 天安门广场 - 天安门广场记载了中国人民不屈不挠的革命精神和大无畏的英雄气
概。五四运动、一二·九运动、五·二〇运动都在这里为中国现代革命史留下了
浓重的色彩，同时还是无数重大政治、历史事件的发生地，是中国从衰落到崛起
的历史见证。

 故宫 - 北京故宫是中国明清两代的皇家宫殿，旧称紫禁城，位于北京中轴线的中
心。故宫是世界上现存规模最大、保存最为完整的木质结构古建筑群之一，是中
国AAAAA级旅游景区，1961年被列为第一批全国重点文物保护单位；1987年被列
为世界文化遗产。

 王府井大街 - 位于中国北京市东城区，街道全长1818米，是一条具有数百年悠久
历史的商业街，在北京享有“金街”美誉。明成祖时，在这一带建造了十个王府
，便改称十王府或者十王府街。明朝灭亡了以后，王府也随之荒废了，后来，街
上只有八座王府，人们便称它为王府街。清光绪、宣统年间，这里开始繁华，街
的两旁出现了许多摊贩和店铺，还有一个“官厅”，成为当地有名的一个市区。

 北京环球度假区 - 2021年9月20日正式开园，北京环球度假区包含七大主题景区
、37处骑乘娱乐设施及地标景点、24场娱乐演出、80家餐饮及30家零售门店，总
面积超4平方千米，一期占地159.57公顷；二期占地165.83公顷，计划建设包含中
国元素的主题公园，引入中国文化和孙悟空等IP；三期计划建设水上乐园。

 居庸关长城 - 京北长城沿线上的著名古关城，也是中国的城堡之一。“天下九塞
”之一，“太行八陉”之八，国家级文物保护单位。居庸关得名，始自秦代，相
传秦始皇修筑长城时，将囚犯、士卒和强征来的民夫徙居于此，取"徙居庸徒"之
意。

北京

 唐山宴饮食文化博物馆 - 只要走进唐山，热情的唐山人一定会带你去品尝“唐山
宴”，因其汇聚唐山各地上百种美食，其中不乏非遗美食，被称为“唐山饮食文
化博物馆”。作为冀东情怀体验地，“唐山宴”，已成为这座城市的新地标、新
名片。

唐山

 万里长城－山海关 - 在1990年以前被认为是明长城东端起点，素有中国长城“三大奇
观之一”（东有山海关、中有镇北台、西有嘉峪关）、“天下第一关”、“边郡之咽
喉，京师之保障”之称，与万里之外的嘉峪关遥相呼应，闻名天下。明太祖朱元璋下
令在此筑城建关，遂成为扼东北、华北咽喉要塞的军事重镇，因其依山襟海，故得名
山海关。山海关有“天下第一关”的美誉，牌匾为明代著名书法家萧显所书。

 老虎石海上公园 - 老虎石浴场是北戴河海滨的中心浴场，这里滩宽海阔，入海坡度平
缓，水质良好，因而成为暑期海浴人数最多的浴场。这里还有大型的娱乐公园，园内
设有海上飞伞、帆板、冲浪板、儿童乐园等，是国内较大的海上综合性公园。

 老龙头 - 坐落于河北省秦皇岛市山海关区城南4公里的渤海之滨，是明长城的东部入
海处，向东接水上长城九门口，入海石城犹如龙首探入大海、弄涛舞浪，因而得名“
老龙头”。

秦皇岛

第四天 北京 b (180公里) 唐山 (170公里)
秦皇岛 (早/午/-)

 唐山宴饮食文化博物馆
 滦州古城
 秦皇小巷美食街区

第五天 秦皇岛 b (300公里) 北京
(早/午/晚)

 天下第一关-山海关
 钟鼓楼
 王家大院
 孟姜女庙
 老龙头
 老虎石海上公园 [ 站在老虎石上观渔船风帆，听大海呼吸 ]

 漫步渤海湾海滩
 打卡石塘路

第一天 槟城 a 中转城市 a 北京 (机上用餐)

酒店住宿  (7 晚)
✓ 北京米佳丽呈酒店或日禾行政酒店或同级  x 3 晚
✓ 秦皇岛首旅京伦酒店或同级    x 1 晚
✓ 北京潮白河喜来登酒店或东方安颐酒店或同级  x 2 晚
✓ 香港九龙唯景酒店或同级     x 1 晚

✓ 6 早餐 / 4 午餐 / 3 晚餐
风味餐：
★ 盛世牡丹烤鸭   ★ BBQ自助烤肉
★ 青花瓷小火锅   ★ 老北京炙子烤肉
★ 炸酱面风味   ★ 秦皇岛小海鲜

自费项目：杂技表演 + 故宫耳麦和神武门观光车 + 雍和宫【两位皇帝的潜龙邸，中国最大的独木雕像佛像】+
三里屯Village【北京时尚潮流聚集地】+ 车游长安街夜景【450 RMB /人】



Optional Tour : Acrobatics show + Forbidden City audio guide and Shenwumen sightseeing car + Yonghe Temple 【The hidden dragon residence of two emperors, 
China's largest single wood-carved statue of Buddha】 + Sanlitun Village 【Beijing's fashionable gathering place】 + Night tour of Chang'an Street by car [RMB 450 / PAX]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

D1 PENANG a TRANSIT CITY a  
BEIJING (MOB)

D2 BEIJING (B/L/D)

 Tiananmen Square
 Monument to the People's Heroes
 Exterior of the Great Hall of the People/
    National Museum
 Forbidden City
 Wangfujing Street
 Temple of Heaven

D7 BEIJING a TRANSIT CITY a 
HONG KONG (B/MOB)

D8 HONG KONG a PENANG (MOB)

D6 BEIJING UNIVERSAL RESORT (B)

 Beijing Universal Resort
[ Harry Potter's magical world; Transformers base; 
Kung Fu Panda's world; Hollywood; Future Water World; Minion Park; 
Jurassic World Isla Nublar; Beijing Universal City Avenue ]

 Stay one night in Hong Kong, enjoy leisure time

D4 BEIJING b (180km) TANGSHAN b 
(170 km) QINHUANGDAO (B/L/-)
 Tangshan Banquet and Food Culture Museum
 Luanzhou Ancient City
 Qinhuang Street Food District

D5
QINHUANGDAO b (300km) 
BEIJING (B/L/D)

 The First Pass Under Heaven
 Bell and Drum Tower
 Wang Family Courtyard
 Meng Jiangnu Temple
 Old Dragon's Head
 Tiger Stone Sea Park
 Bohai Bay Beach
 Shitang Road

 (Enjoy the Sea Breeze) 

SCHEDULE

Laolongtou
老龙头

Laolongtou
老龙头

The First Pass Under Heaven
天下第一关

The First Pass Under Heaven
天下第一关

Summer Palace
颐和园

Summer Palace
颐和园

HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)
✓ Beijing Mijia Hotel or Rihe Executive Hotel or similar x 3 Nights
✓ Qinhuangdao BTG Jinglun Hotel or similar   x 1 Night
✓ Beijing Sheraton Langfang Chaobai River Hotel or  x 2 Nights
     Orient Anyi International Hotel or similar   
✓ Hong Kong Metropark Hotel Kowloon or similar  x 1 Night

✓  6 Breakfasts / 4 Lunches / 3 Dinners
Special Cuisine:
★ Shengshi Mudan Roast Duck
★ BBQ Buffet
★ Blue and White Porcelain Hot Pot
★ Old Beijing Roasted Meat
★ Zhajiang Noodles
★ Qinhuangdao Seafood

BEIJING
 Tiananmen Square - Tiananmen Square records the indomitable revolutionary spirit of the 

Chinese people and the fearless heroism. The May Fourth Movement, the December Ninth Movement, 
and the May 20th Movement have all left a deep mark on the modern revolutionary history of China. It 
is also the site of numerous significant political and historical events, witnessing China's history from 
decline to rise.

 Forbidden City - The Beijing Forbidden City is the imperial palace of China during the Ming and 
Qing dynasties, formerly known as the Purple Forbidden City, located at the center of Beijing's central 
axis. The Forbidden City is one of the world's largest and best-preserved wooden structure ancient 
architectural complexes, a AAAA-level tourist attraction in China. It was designated as the first batch 
of national key cultural relics protection units in 1961 and listed as a World Cultural Heritage Site in 
1987.

 Wangfujing Street - Located in Dongcheng District, Beijing, the street is 1,818 meters long and has 
a long history of several hundred years. It is a commercial street known as the "Golden Street" in 
Beijing. During the reign of Emperor Chengzu of the Ming Dynasty, ten royal residences were built in 
this area, hence the name "Ten Wangfu Street." After the fall of the Ming Dynasty, only eight royal 
residences remained, and people called it Wangfu Street. During the Guangxu and Xuantong periods 
of the Qing Dynasty, it became prosperous, with many vendors and shops on both sides of the street. 
There was also an "official hall," becoming a famous market area.

 Beijing Universal Resort - Opened on September 20, 2021, Beijing Universal Resort includes 
seven major themed areas, 37 riding entertainment facilities and landmark attractions, 24 
entertainment performances, 80 dining outlets, and 30 retail stores. The total area exceeds 4 square 
kilometers, with the first phase covering 159.57 hectares and the second phase covering 165.83 
hectares. It plans to build themed parks with Chinese elements, introducing Chinese culture and IPs 
such as Sun Wukong in the third phase.

 Juyong Pass of the Great Wall - A famous ancient fortress along the northern Great Wall, it is 
also one of China's castles. It is one of the "Nine Passes Under Heaven," the eighth of the "Eight 
Passes of the Taihang Mountains," and a national-level cultural relic protection unit. Juyong Pass is 
named after the Qin Dynasty. According to legend, when Qin Shihuang built the Great Wall, he moved 
prisoners, soldiers, and conscripted laborers here, giving it the meaning of "relocating prisoners."

TANGSHAN
 Tangshan Banquet and Food Culture Museum - As long as you step into Tangshan, the 

enthusiastic people of Tangshan will surely take you to taste the "Tangshan Banquet," which gathers 
hundreds of local delicacies, including intangible cultural heritage foods. It is known as the "Tangshan 
Food Culture Museum." As a place to experience Jidong's nostalgia, the "Tangshan Banquet" has 
become a new landmark and business card for this city.

QINHUANGDAO
 Great Wall at Shanhaiguan - Previously considered the starting point of the eastern end of the 

Ming Great Wall until 1990, it is known as one of the "Three Wonders of the Great Wall of China" 
(Shanhaiguan in the east, Zhenbeitai in the middle, and Jiayuguan in the west), the "First Pass under 
Heaven," and the "throat of the border defense of the capital." It echoes with Jiayuguan, thousands of 
miles away, and is famous all over the world. Emperor Zhu Yuanzhang of the Ming Dynasty ordered 
the construction of the city and pass here, making it a key military town guarding the northeast and 
north China. Due to its proximity to the mountains and the sea, it was named Shanhaiguan, meaning 
"mountains and seas pass." Shanhaiguan is renowned as the "First Pass Under Heaven," and the 
plaque was written by the famous Ming Dynasty calligrapher Xiao Xian.

 Tiger Stone Sea Park - The central bathing beach in Beidaihe, with a wide beach and gentle slope 
into the sea. It has become the most popular beach for summer bathing due to its good water quality. 
There is also a large amusement park with activities such as parasailing, windsurfing, surfing, and a 
children's playground, making it one of the largest comprehensive seaside parks in China.

 Laolongtou (Old Dragon's Head) - Located 4 kilometers south of Shanhaiguan District in 
Qinhuangdao City, on the shore of the Bohai Sea, it is the easternmost point of the Ming Great Wall 
and the starting point ofthe eastern part of the water Great Wall. The entrance of the Great Wall 
extends into the sea like the head of a dragon, hence the name "Laolongtou" (Old Dragon's Head).

D3 BEIJING b (180km) TANGSHAN 
b (180km) QINHUANGDAO (B/L/D)

 Juyongguan Great Wall
 Summer Palace 
 Shichahai Scenic Area

 Check in Hotel



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 北京 BEIJING 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

China   : +86

中国   : +86                     

China - No time different with Malaysia

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

10 CNY = MYR 6.50

10 元 = 马币 6.50

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB
中国元   - CNY
人民币   - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance
Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
10℃ ~ 25℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
33℃ ~ 22℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
24℃ ~ 9℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
10℃ ~ -3℃

B777 A330


